
 

 
Notulen Jaarvergadering NoordBikers bij StayOkay Noordwijk  

Vrijdag 17 juni 2022 
 
Bestuursleden: Jeroen, Wim, Geek, Leo, Robert (gemeld afwezig), Wilke Notulist:Leo 
 
Opening 

● Voorzitter Wim van Rijnswou opent de vergadering en heet iedereen welkom en geeft 
een overzicht van het programma van de avond. 
 

Notulen jaarvergadering  8 oktober 2021 
● De notulen worden door de leden tijdens de vergadering goedgekeurd. Er zijn geen 

vragen over de notulen. 
 

Ingekomen stukken 
● Er zijn geen ingekomen stukken. 

 
Contributie 2023; 
In de einde jaars mail wordt het definitieve contributie bedrag gecommuniceerd. Het bedrag is 
afhankelijk van de afdracht aan de KNWU, dat bedrag is einde van dit jaar bekend. 
Het Noordbikersdeel van de contributie is vast en vastgesteld op 35 euro voor volwassenen en 
23 euro voor de jeugd – Hierboven op komt dus de bondscontributie – momenteel 12 euro. 
Wim vraagt de vergadering toestemming voor deze kleine contributie verhoging EN 
veranderde wijze van presenteren van de contributie.  
De club hoeft hierdoor niet toestemming aan een leden vergadering te vragen als de 
bondscontributie wijzigt.  
de vergadering gaat hiermee akkoord 
 
 
Geek licht de financiën over 2021 nog toe. Totale resultaat is -€ 1296,00 euro.  
 
- Kascontrole 2022: Sandra en Vincent. Kas controle is verricht, er zijn geen bijzonderheden 
aangetroffen. Complimenten van Vincent over de securiteit en hoeveelheid werk die Geek 
hieraan heeft. Geek vraagt decharge over het gevoerde financiële beleid, dit wordt gegeven. 
Volgens jaar gaan Vincent en Marco Warmerdam 
 
Ledenadministratie (door Geek) 
Geek toont een overzicht van het leden aantal over 2021 waarbij dit is gegroeid van 546 naar 
653 leden. (54 dames(!) en 127 jeugd) 
 
Bestuur samenstelling (door Wim) 
Robert en Geek zijn aftredend en Robert stelt zich niet opnieuw verkiesbaar. Het bestuur is op 
zoek naar een vervangend bestuurslid. 
 
Vrijwilligers beleid (korte presentatie van Margot)  
Eer aan Margot voor het opzetten van het beleid.  
Vereniging kan niet zonder vrijwilligers. Vrijwilligers beleid opgesteld waarbij dat ieder actief 
lid benaderd kan worden om vrijwilliger te zijn. Het nieuwe vrijwilligers beleid werpt zijn 
vruchten af geeft veel leuke en positieve reactie. Er is nog ruimte voor verbetering, maar loopt 
zeker goed. 
 
Van het bestuur (door Wim) 



 

Via stappenplan een aantal zaken geformaliseerd. Wim heeft wbtr handboek gemaakt. 
Bestuursreglement opgezet, deze bevat bepalingen over taken, taakverdeling, werkwijze , wijze 
van vergaderen.Het organigram is gepresenteerd en besproken, er zijn in diverse commissies 
waarbij nog vacante posities zijn 
 
 
 
Evenementen 2021 (door Leo) 
Uiteraard door omstandigheden zijn er zeer weinig evenementen geweest. 
Weinig evenementen geweest, 2x clinic (Bemelman en Trainingsmaatje) bij beide 
evenementen zij corona besmettingen ontstaan. Alle deelnemers zijn hierna in kennis gesteld. 
 
Commissie is achter de schermen druk bezig met nieuwe events. Club weekeinde staat nog 
voor 2023. 
 
Sponsoring (door Peron) 
Sponsorinkomsten zijn redelijk stabiel. We zijn met een aantal potentiele sponsoren in gesprek 
over een eventuele sponsoring voor parcours Hoofddorp. Sponsor bijdrage 2020 € 8873,- 2021 
is de sponsor bijdrage € 7100,- 
 
Trainingen (door Wim) 
Op dit moment zijn er 10 trainingsgroepen in Noordwijk op de woensdag, 1 dames 
trainingsgroep op de donderdagen. En op de dinsdag zijn er 5 trainingsgroepen in Hoofddorp 
 
Jeugdtrainingen (door Alphons) 
Er wordt druk gewerkt aan een nieuw trainings plan. Er wordt gesproken met diverse externe 
trainers. Er is een jeugd weekeinde georganiseerd, hier zijn nog wat vrije plaatsen. Er zijn ook 
een aantal lets-rides georganiseerd welke druk en enthousiast bezocht zijn.  
 
Hoofddorp commissie (David)  
David heeft een mooi uitgebreide presentatie gegeven over de ontwikkelingen van het 
parcours te Hoofddorp.  
 
Trail commissie (door Corwin) 
Corwin licht uitgebreid toe wat er dit jaar gebeurt is. Einde van 2022 komt er nog een live 
crowdfundings actie, met kraampje en soep van een sponsor. Er wordt nogmaals benadrukt dat 
het rijden op het wandelpad in de Zilk ten strengste verboden is en overtreden van dit verbod 
de Noordbikers niet helpt voor toekomstige nieuwe trails.  
 
Kanjers van het jaar (door Wim) 
Margot wordt naar voren gevraagd en krijgen van de voorzitter een bloemetje en bedankje 
voor haar inzet op het gebied van bestuursondersteuning en diverse beleids zaken 
 
Afsluiting 
Wim vraagt aan de vergadering of er nog vragen zijn: 
Er is vanuit leden uit Noordwijk behoefte geuit naar Enduro kleding. (Wilke en Geer). Wim 
geeft aan dat we op dit moment geen officieel contract meer hebben en dit meenemen in 
besprekingen voor de komende kleding levering. 
 
Meer vragen zijn er niet waarop Wim het officiële deel van de vergadering beëindigt. En nodigt 
iedereen uit voor het informele gedeelte aan de bar. 


